
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

21 грудня 2021 року                         м. Черкаси                                  № 20 

        
 

засідання постійної комісії з питань     

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

Всього членів комісії  -   13 

Присутні на засіданні   -   11 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії        –  Віштак І.А. 

секретар постійної комісії    –  Радченко С.В. 

 

Члени комісії: Вельбівець О.І. (під час розгляду питань 1, 2),  Гайович В.Ю.,  

                         Курбет Є.О.,  Легойда С.М., Новицький І.В.,   Радуцький О.Р.,  

                         Погорілий В.Г., Савчук Г.К., Яріш А.А. 

                         

ВІДСУТНІ члени комісії: Куліков В.В., Осадчий В.О. 

                          

Присутні запрошені на засідання:  

       Данилевський Валерій Вікторович – начальник Управління освіти і 

науки обласної державної адміністрації; 

      Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації; 

       Мацко Олександр Францович – в.о. директора Департаменту будівництва 

обласної державної адміністрації; 

       Покатілова Оксана Іванівна – начальник Служби у справах дітей 

обласної державної адміністрації; 

       Бондар Тетяна Олександрівна – начальник управління охорони 

здоровов’я  обласної державної адміністрації;  

       Стеценко Василь Борисович – директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації; 

       Чубань Сергій Васильович – директор Департаменту  інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної державної адміністрації;   
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        Павлюк Олександр Олександрович – директор Департаменту 

соціального захисту населення обласної державної адміністрації. 
 

      У засіданні взяли участь:  заступники голови обласної ради Доманський 

Володимир Миколайович, Лісовий Сергій Миколайович, Мушієк Михайло 

Григорович; перший заступник голови обласної  державної  адміністрації 

Колосюк Галина Володимирівна, заступники голови обласної  державної  

адміністрації Гусак Віктор Григорович, Карманнік Роман Володимирович; 

радник голови обласної  державної  адміністрації Франчук Ігор Іванович; 

заступник начальника відділу організаційного забезпечення ради та взаємодії 

з депутатами виконавчого апарату обласної ради Гелеверя Ольга Іванівна.  

 

Порядок денний: 

1.  Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2022 рік.  

Доповідає: 

 

Стеценко  

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної 

адміністрації 

       2. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

        

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ – 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

       Стеценка В.Б. щодо проєкту рішення «Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2022 рік». 

       Василь Борисович зазначив, що на виконання доручення постійної 

комісії підготовлено зміни до проєкту рішення.  

       Текст змін до прєкту рішення додається до протоколу (додаток 1).  

        Також повідомив, що сьогодні надійшло уточнення щодо збільшення 

вартості по дорозі Крутьки – Вороненці – Іркліїв із 20 млн грн до                  

25,4 млн грн.   Звернувся з проханням врахувати ці зміни. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який нагадав, що проєкт рішення розглядався на минулому 

засіданні постійної комісії та був взятий за основу.  

       Радуцький О.Р., який запитав щодо загальної суми наданих пропозицій. 

       Стеценко В.Б., який повідомив, що необхідний обсяг фінансування  

становив 924 401 тис. грн, а після внесення змін - 929 801, 3 тис. грн. 

       Франчук І.І., який зазначив, що при підготовці Переліку були 

опрацьовані та враховані всі надані пропозиції, за виключенням пропозицій 
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по дорогам, протяжність яких становить більше 8 км, так як за один рік 

роботи не будуть виконані.   

       Радуцький О.Р., який запитав про передбачену суму на виконання робіт.   

       Віштак І.А., який зауважив, що мова іде про суму 350 млн грн, із 

розрахунку, що від загальної суми 800 млн грн віднімається сума на 

обслуговування.  

       Франчук І.І.,  який наголосив, що були опрацьовані та включені до 

Переліку всі надані пропозиції (уточнив чотирьох фракцій).  

      Яріш А.А., Вельбівець О.І., які зауважили, що не враховані пропозиції 

надані депутатськими фракціями «Слуга народу» та «За майбутнє» в 

обласній раді. 

      Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію підтримати  проєкт 

рішення „Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2022 рік“ із змінами та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради.  

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

ВИРІИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2022 рік“ із змінами та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.  

 

      Висновок постійної комісії № 20/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М. щодо погодження розпоряджень обласної державної 

адміністрації. 

 

       Розгляд, погодження та голосування по кожному розпорядженню 

проводились окремо. 

 

2.1. СЛУХАЛИ: 

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  17.12.2021 № 719 «Про перерозподіл коштів 

субвенції з державного бюджету»  по Управлінню охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації у межах загального обсягу 

бюджетних призначень здійснюється перерозподіл видатків у сумі                          

1 740,0 тис грн.  

Так, за рахунок перерозподілу коштів, планується забезпечення 

видатків на оплату праці в сумі 1 523,9 тис грн, медикаменти – 176,8 тис 

грн та проведення поточних видатків – 39,3 тис грн. Здійснюється заміна 

фінансового ресурсу. 
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    Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який попросив детальніше пояснити щодо 

запропонованого у розпорядженні перерозподілу видатків. 

       Кравченко Н.М., яка пояснила, що розподіляються додаткові кошти з 

державного бюджету на оплату праці, так як невикористані кошти необхідно 

буде повернути у державний бюджет. А, в разі економії коштів обласного 

бюджету, вони залишаться на обласному бюджеті. 

         Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  719 від 17.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.2. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що відповідно  до  розпорядження 

Кабінету Міністрів України  від 15.12.2021 № 1662-р Черкаській області 

збільшено обсяг  освітньої субвенції з  державного бюджету на суму                     

24 760,8 тис грн. У зв’язку з цим, розпорядженням обласної державної 

адміністрації від  20.12.2021 № 725 «Про розподіл та перерозподіл субвенцій 

з державного бюджету» збільшуються призначення Управлінню освіти і 

науки Черкаської обласної державної адміністрації у сумі 22 774,0 тис грн на 

придбання шкільних автобусів та у сумі 1 986,8 тис грн на забезпечення 

створення належних санітарно-гігієнічних умов у приміщеннях закладів 

загальної середньої освіти. Ці кошти залишаються нерозподіленими на 

обласному бюджеті за цільовим напрямком. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  725 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.3. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що відповідно до постанови Кабінету 

Міністрів України від 13.12.2021 №1316 обласному бюджету збільшена 

субвенція з державного бюджету на здійснення підтримки окремих закладів 

та заходів у системі охорони здоров’я на загальну суму  5 451,8 тис  грн на 

погашення заборгованості з виплати заробітної плати, насамперед, на 

обов’язкові виплати із заробітної плати з метою недопущення виникнення 
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заборгованості з виплати заробітної плати працівникам таких закладів і 

нарахувань на неї.  

Розпорядженням обласної державної адміністрації від   20.12.2021 

№ 726 «Про розподіл коштів субвенції з державного бюджету» 

збільшуються видатки Управлінню охорони здоров’я Черкаської обласної 

державної адміністрації та здійснюється розподіл коштів.  

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який запитав, чи розподіляються кошти лише для 

обласних закладів. 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що кошти спрямовуються на 

погашення заборгованості з оплати праці КНП „Черкаська обласна 

стоматологічна поліклініка Черкаської обласної ради“, КНП „Черкаський 

обласний наркологічний диспансер Черкаської обласної ради“, КНП 

„Городищенське медичне об’єднання“ Городищенської міської ради, КНП 

„Кам’янська багатопрофільна лікарня“ Кам'янської міської ради та КНП 

„Катеринопільська багатопрофільна лікарня“, а саме тим закладам де є 

заборгованість із виплати заробітної плати.  

       Радченко С.В., який зауважив, що у цих закладах не вистачає 

надходжень з НСЗУ. 

       Бондар Т.О., яка зазначила, що відшкодування з НСЗУ надходять у 

залежності від того скільки медичних пакетів підписали заклади і скільки 

надали послуг. На кінець року заборгованість по виплаті заробітної плати 

виникла лише по зазначених закладах.  

       Вельбівець О.І., який висловив зауваження щодо недопрацювання, на 

його думку, Управління охорони здоров’я обласної державної 

адміністрації, адже ситуація з недостатністю відшкодування видатків з 

НСЗУ аналогічна по багатьох закладах охорони здоров’я області.     

       Савчук Г.К., яка зауважила щодо складної фінансової ситуації у КНП 

„Городищенське медичне об’єднання“ Городищенської міської ради. 

        Віштак І.А., який попросив уточнити чи кошти виділені за клопотанням 

Управління охорони здоров’я обласної державної адміністрації, чи був 

додатковий розподіл коштів. 

       Бондар Т.О., яка повідомила, що з державного бюджету виділені 

додаткові кошти, відповідно до наявної у МОЗ інформації про заборгованість 

із виплати заробітної плати, не тільки для Черкаської області. Управління 

таку інформацію подає щомісячно. 

Відповідно до означеного розпорядження спрямувується бюджету 

Кам’янської міської територіальної громади 580 000 грн, Катеринопільської 

селищної територіальної громади 866 000 грн та Городищенської міської 

територіальної громади 2 005 800 грн. 
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       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  726 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.4. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 20.12.2021 №727  «Про перерозподіл 

міжбюджетних трансфертів» по Департаменту соціального захисту 

населення Черкаської обласної державної адміністрації здійснюється 

перерозподіл субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на 

виплату грошової компенсації за належні для отримання жилі приміщення 

для сімей осіб, визначених абзацами 5 - 8 пункту 1 статті 10 Закону України 

„Про статус ветеранів війни, гарантії їх соціального захисту“, для осіб з 

інвалідністю I - II групи. Розподіл здійснюється між  бюджетами Черкаської і 

Уманської міських територіальних громад. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  727 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.5. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  20.12.2021 № 728 «Про перерозподіл коштів 

субвенції з державного бюджету» по Департаменту соціального захисту 

населення Черкаської обласної державної адміністрації здійснюється 

перерозподіл коштів субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам 

на придбання житла дітям-сиротам. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Вельбівець О.І., який попросив детальніше пояснити щодо 

запропонованого у розпорядженні перерозподілу видатків. 

       Кравченко Н.М., яка пояснила, що перерозподіл здійснюється між 

територіальними громадами, а саме зменшуються видатки громадам де діти 

не знайшли житло або відмовились від коштів, і спрямовується іншим 

громадам, враховуючи черговість. Субвенція перераховується дітям на 
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картки і  кошти повинні бути використані на протязі року.  

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  728 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.6. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  20.12.2021  № 729 «Про внесення змін до 

Переліку об’єктів, видатки на які у 2021 році будуть проводитися за рахунок 

субвенцій з обласного бюджету на здійснення природоохоронних заходів» 

по Департаменту будівництва Черкаської обласної державної адміністрації 

за рахунок субвенції з місцевого бюджету на здійснення природоохоронних 

заходів здійснюється перерозподіл видатків на суму 453,6 тис грн для 

забезпечення фінансування по об’єкту „Реконструкція каналізаційної 

насосної станції в смт. Маньківка“. 

Перерозподіл здійснюється за рахунок зменшення по об’єкту 

„Реконструкція самоплинного каналізаційного колектора на перехресті 

вулиць Любомирська – родини Бобринських в м. Сміла Черкаської області (у 

т.ч. розроблення проектно-кошторисної документації)“ на суму          

453 600,00 грн. Ці кошти не будуть використані до кінця року. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 8). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Вельбівець О.І., який запитав чи будуть використані кошти у Маньківці. 

       Віштак І.А., який пояснив, що проведено тендер і недостатньо коштів для 

завершення робіт. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  729 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.7. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що за рахунок субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на реалізацію програми „Спроможна школа 

для кращих результатів“, розпорядженням обласної державної адміністрації 

від  20.12.2021 № 730 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів, 

перерозподіл видатків бюджету, внесення змін до Розподілу коштів бюджету 

розвитку на здійснення заходів  із будівництва, реконструкції і реставрації, 

капітального ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної 
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інфраструктури за об’єктами у 2021 році» зменшуються на суму                             

13 001,0 тис грн видатки Департаменту будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації “ по об’єкту „Капітальний ремонт будівель опорного 

закладу освіти – „Христинівський ліцей“ Христинівської міської ради 

Черкаської області з комплексом енергозберігаючих заходів (корпус № 1) за 

адресою: Черкаська область, м. Христинівка, вул. Першотравнева, 50“.  

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  730 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.8. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що постановою Кабінету Міністрів 

України області передбачена субвенція з державного бюджету на погашення 

заборгованості з різниці в тарифах на суму 152 679, 0 тис грн. 

        Відповідно до протоколів засідання територіальної комісії з питань 

узгодження заборгованості з різниці в тарифах до розподілу спрямовується 

125,3 млн грн. Розпорядженням обласної державної адміністрації від  

20.12.2021 № 731 «Про розподіл субвенції з державного бюджету» 

збільшуються призначення Департаменту фінансів Черкаської обласної 

державної адміністрації на суму 150 219,8 тис грн для перерахування 

субвенції бюджетам територіальних громад; Департаменту інфраструктури 

та житлово-комунального господарства Черкаської обласної державної 

адміністрації“ на суму 2 459,2 тис грн для проведення централізованих 

розрахунків по районних теплопостачальних підприємствах. Розподілено 

125,3 млн грн, нерозподілений залишок 24,9 млн грн. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 10). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Чубань С.В., який повідомив, що за попередніми результатами засідань 

територіальних комісій підтверджена сума заборгованості становила 

150 219,8 тис грн. Після перевірки підприємств держслужбою частина коштів 

була не підтверджена, що становить  24,9 млн грн (підприємства не змогли 

підтвердити свої розрахунки).  

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  731 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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2.9. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної державної 

адміністрації від  20.12.2021 № 732 «Про розподіл та перерозподіл коштів 

субвенції з державного бюджету» по Департаменту соціального захисту 

населення Черкаської обласної державної адміністрації здійснюється 

розподіл субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на придбання 

житла дітям-сиротам. Щодня здійснюється оновлення інформації з 

територіальних громад щодо використання коштів і, відповідно, 

здійснюється перерозподіл. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Курбет Є.О., який запитав щодо забезпечення в області житлом АТОвців. 

       Павлюк О.О., який заначив, що підготує необхідну інформацію та 

поінформує депутата з цього питання додатково. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  732 від 20.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

2.10. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що за рахунок субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, 

реконструкції, ремонту і утримання автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності 

області збільшено субвенцію на 72492,9 тис. грн. Розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  20.12.2021 № 733 збільшуються доходи 

спеціального фонду обласного бюджету та спрямовуються кошти головному 

розпоряднику – Департаменту будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 12). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який повідомив, що надійшла пропозиція від розпорядника 

коштів зняти з розгляду означене розпорядження.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок постійної комісії № 20/2 додається до протоколу 

(додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

      Радченко С.В., який вніс пропозицію повернутись до розгляду питання 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII «Про 
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обласний бюджет Черкаської області на 2021 рік» та включити його до 

порядку денного засідання постійної комісії. 

       Вельбівець О.І., який висловив заперечення щодо доцільності розгляду 

зазначеного питання. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію Радченка С.В. 

щодо включення до порядку денного засідання питання 3. «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 24.12.2020  № 4-8/VIII «Про обласний 

бюджет Черкаської області на 2021 рік». 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М. яка повідомила, що проєкт рішення «Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 24.12.2020  № 4-8/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2021 рік» було підготовлено з метою забезпечення 

виплати заробітної плати працівникам обласних установ та забезпечення 

розрахунків за комунальні послуги та енергоносії.   

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який запропонував підтримати  проєкт рішення „Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII“.  

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII“.  

 

        Висновок постійної комісії № 20/3 додається до протоколу (додаток 14). 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                       І. ВІШТАК 

 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                    С. РАДЧЕНКО 

 

 


